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J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2008. november 26-án. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Mihovné Srutek Gabriella, Nagy Péter, 

Szivek Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: köszöntöm a megjelent képviselőket és a megjelent vendégeket. 

Megállapítom, hogy a megválasztott képviselők száma 10 fő, jelen van 8 fő, az ülés 

határozatképes. 

Javasolt napirendi pontok: 

1. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

2. Beszámoló az első három negyedév gazdálkodásáról 

3. A 2009. évi költségvetési koncepció 

4. Adórendelet és díjak felülvizsgálata 

5. A 2009. évi belső ellenőrzési terv 

6. Egyebek. 

Megkérdezném a tisztelt képviselőtársakat, hogy van-e valakinek javaslata más napirendre? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom.  

Aki a felsorolt napirenddel egyetért, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene? Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a 

felsorolt napirendeket. 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről  

Gaál Lajos: A tájékoztató kiment, időben megkapták. Van-e valakinek a tájékoztatóval 

kapcsolatban kérdése vagy kiegészítése?  

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a dolgot. Aki a két ülés közötti tájékoztatót 

elfogadja, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a beszámolót elfogadta. 

 

2. Napirendi pont 

Beszámoló az első három negyedév gazdálkodásáról. 

Gaál Lajos: Az anyag kiment, kérdezem a képviselőket, hogy van-e valakinek 

hozzáfűznivalója vagy kiegészítése? 

Vöröskői István: A Pénzügyi Bizottság a tárgyat megtárgyalta, és a kiküldött anyagnak 

megfelelően elfogadásra ajánlja a testületnek. 

Gaál Lajos: Van-e még kérdés, hozzászólás? Köszönöm szépen!  

Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával a beszámoló elfogadásáról az első három 

negyedévi gazdálkodásról, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal az első három negyedévi 

gazdálkodásról szóló beszámolót elfogadta. 

 

3. Napirendi pont 

A 2009. évi költségvetési koncepció 

Gaál Lajos: Mindenki előtt világos, hogy igen nehéz helyzetben vannak az önkormányzatok, 

meg maga az ország is. Utalnék a beszámoló egy mondatára: az önkormányzat az első három 

negyedévi gazdálkodás során megőrizte a likviditását. Működésünket a keretek között tudtuk 
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tartani. A 2009. évről még konkrétumok nem állnak a rendelkezésünkre, viszont az 

irányelveket megtárgyalta akkor a Pénzügyi Bizottság. Megkérem Vöröskői István 

képviselőtársunkat, hogy tolmácsolja a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását. 

Vöröskői István: Az erre vonatkozó állásfoglalást is megkapta mindenki. Amit én kiemelnék, 

a fő irányelveket, tudjuk nyilván, hogy néhány millió forinttal várhatóan kevesebb lesz a 

központi költségvetésből származó bevételünk. Valamilyen formában ezt ellentételezni kell, 

de azt el kellene kerülni, hogy a lakosságra nagymértékben átháruljon. Ugyancsak meg 

kellene őrizni az alkalmazottak rajtunk múló juttatásait, így az adómentes személyi 

juttatásokat, a dologi kiadásokat mindenképpen ésszerűsíteni kell. A különböző intézményi 

fűtési rendszerek a felülvizsgálatát, amikkel adott esetben – lehet, hogy nagyobb 

beruházással,- de hosszútávon kisebb kiadást jelentene. Cél, hogy működési célú hitelek 

felvétele nélkül biztosítani az önkormányzatnak a működési likviditását. Főbb vonalakban a  

Pénzügyi Bizottság, ezt javasolja. 

Gaál Lajos: Van-e valakinek a koncepcióhoz hozzáfűznivalója még? Kiegészítés? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom.  

Aki Kesztölc Község Önkormányzata 2009. évi költségvetési koncepcióját a Pénzügyi 

Bizottság által felterjesztett módon elfogadja, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

119/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete  

elfogadja a település 2009. évi Költségvetési koncepcióját. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

4. Napirendi pont 

Adórendelet, és a díjak felülvizsgálata.  

4.1. Adórendeletek 

Gaál Lajos: Erről is tárgyaltak a bizottságok, illetve a Pénzügyi Bizottság. Akkor elsőként 

Vöröskői István urat megkérem, hogy terjessze elő. 

Vöröskői István: A jelenleg meglévő adóértékeket javasoljuk a továbbiakban is fenntartani, 

ahogyan a koncepcióban is szerepelt. 

Gaál Lajos: Először szavazzunk az elsőről, az adórendeletről, és utána a díjakról, ugye? 

Egyenként. 

Tehát,  aki egyetért az előterjesztésben elhangzottakkal, illetve a Pénzügyi Bizottsággal, hogy 

az adókat az eddigiek megtartásával javasolja a következő évben is, az kérem, kézemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

120/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete  

úgy dönt, hogy a 2009. évben a helyi adókat nem kívánja emelni. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 
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4.2. Díjak 

Gaál Lajos: Az első a szilárdhulladék gyűjtése. A Jegyző asszony tárgyalt a Saubermacher 

vezetőjével. Kérdezem, hogy kíván-e hozzáfűzni kiküldött anyaghoz valamit?  

Bognárné: Nem.  

Gaál Lajos: Várhatóan 8,2%-os az infláció, és ennek megfelelően emelik. Van-e valakinek 

ehhez hozzáfűznivalója?  

Aki elfogadja a szemétszállítási díjra előirányzott javaslatot, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 

fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

13/2008.(XI.26.) számú rendelet a 15/2007.(XI.28.) számú, 

a települési szilárd hulladék gyűjtéséről, szállításáról és a fizetendő díj mértékéről 

rendelet módosításáról 

1.§. 

A 15/2007.(XI.28.) számú, a települési szilárd hulladék gyűjtéséről, szállításáról és a 

fizetendő díj mértékéről szóló rendelet az alábbiak szerint módosul: 

2.§. 
A rendelet 6.§.  (3) bekezdése a következő: 

„(3) A szolgáltatásért fizetendő díj mértéke: 3,272 Ft + ÁFA /l/ürítés.”  

3.§. 

A rendelet 6.§.  a következő (7) bekezdéssel bővül: 

„(7)  A szerződést írásban kell megkötni.  A szerződés tartalmazza a felek nevén, azonosító 

adatain kívül a szolgáltatás igénybevételének időszakát, a fizetendő díjat, a szerződés 

módosításának és megkötésének módját.” 

4.§. 

(1)A rendelet 2.§.-sa 2009. január 1-én lép hatályba.  

(2) A rendelet 3.§.-sa kihirdetéskor lép hatályba. 

Kesztölc, 2008. november 21. 

Gaál Lajos s.k.     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző 

 

Gaál Lajos: Másik közüzemi díj a csatornadíj. Az ÉDV Zrt a lakossági fogyasztók 

csatornadíját 4,28%-kal, a közületét 6%-kal emelte. Mind a két emelés belül van az infláción. 

Jegyző asszony kíván hozzáfűzni? 

Bognárné: Nem. 

Gaál Lajos: Képviselőtársak, valakinek hozzáfűznivalója, kérdése?  

Akkor, aki elfogadja a 2009. évre az előterjesztett csatornadíjat, kérem, kézemeléssel 

szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 

fogadta el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

14/2008.(XI.26.) számú rendelet, 

a 16/2007.(XII.12.) számú, a szennyvízcsatorna használati díjának megállapításáról szóló 

rendelet módosításáról 

1.§. 

A 16/2007.(XII.12.) számú, a szennyvízcsatorna használati díjának megállapításáról szóló 

rendelet 3.§. (1) bekezdése a következőre módosul:    

„(1)A csatornahasználati díj : 

Lakossági fogyasztók esetében:  365.-Ft + ÁFA /m
3 
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Jogi személyek és jogi személyiséggel nem rendelkező gazdasági társaságok esetén:       

650.-Ft +ÁFA /m
3
. 

2. §. 

A 3.§. (6) bekezdése a következőre módosul: 

„A számlázás alapja a 2009.január1-i vízmérőállástól számított vízfogyasztás.” 

3.§. 

 A rendelet 2009. január 1-én lép hatályba. 

Kesztölc, 2008. november 21. 

Gaál Lajos s.k.     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző 

 

5. Napirendi pont.  

A 2009. évi belső ellenőrzési terv 

Bognárné: Társulásban látják el ezt a feladatot. Ez egy olyan javaslat, amibe a 

képviselőtestület, ha akar változtathat, kivehet belőle, hozzátehet.  

Gaál Lajos: Van-e valakinek hozzáfűznivalója? Nincs. 

Aki elfogadja Kesztölc Község Önkormányzata 2009. évi belső ellenőrzési tervét, kérem, 

kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

121/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete  

a 2009. évi belsőellenőrzési tervet az előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 

Határidő: 2009. január 1-december 31. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

6. Napirendi pont.  

Egyebek 
Bognárné: A mai intézményvezetői értekezleten merült föl, hogy van két 8. osztályos 

kislány, aki szeretne az Arany János Tehetséggondozó Programban részt venni. Ez 

középiskolásokat támogató program. Eddig két fiatal kapja a faluban. Az egyik támogatás 

2010-ben fejeződik be. Aki most igényli, annak a nővére is ebben a programban vesz részt, és 

tanul Tatán, az Eötvös Gimnáziumban. Évente 10 hónapon keresztül, havi 5000 forinttal 

támogatja az önkormányzat. 2009 szeptemberében kezdené meg a tanulmányait, ugyancsak az 

Eötvös Gimnáziumban. A következő költségvetési évre ez 20 ezer forintos kiadást jelentene 

az önkormányzatnak. Javaslom, hogy a képviselőtestület támogassa a kérelmezőket. 

Gaál Lajos: Én annyit szeretnék hozzáfűzni a név említése nélkül, hogy mindketten 

többgyermekes család a gyermekei. És jó tanuló. Kinek van hozzáfűznivalója? Nincs. 

Szavazásra bocsátom a dolgot. Aki Zsíros Petra tanulóknak az Arany János programban való 

támogatását javasolja, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene? 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

122/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete benyújtja pályázatát a Hátrányos Helyzetű 

Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában való részvételre. 

Támogatja, hogy Zsíros Petra (an: Túri Edit) Kesztölc Tavasz utca 30. száma alatt lakó 

nyolcadik évfolyamos tanuló Kesztölc község képviseletében részt vegyen a 

Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában. 
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Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való 

részvétele idejére (maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra) havi 5.000.-Ft 

ösztöndíjat nyújt. A Képviselő-testület ennek fedezetét a település költségvetésében 

biztosítja. 

Felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot a határozattal együtt határidőre a tanuló 

által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

Határidő: 2008. december 10. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Aki Csányi Alekszandra tanulóknak az Arany János programban való támogatását javasolja, 

kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

123/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete benyújtja pályázatát a Hátrányos Helyzetű 

Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában való részvételre. 

Támogatja, hogy Csányi Alekszandra (an: Bogdán Éva) Kesztölc Tavasz utca 30. 

száma alatt lakó nyolcadik évfolyamos tanuló Kesztölc község képviseletében részt 

vegyen a Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában. 

Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a programban való 

részvétele idejére (maximum 5 tanévre, tanévenként 10 hónapra) havi 5.000.-Ft 

ösztöndíjat nyújt. A Képviselő-testület ennek fedezetét a település költségvetésében 

biztosítja. 

Felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot a határozattal együtt határidőre a tanuló 

által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

Határidő: 2008. december 10. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Bognárné: A következő: amikor az óvodavezető asszonyt júliusban kineveztük egy évre, 

akkor úgy fogalmaztuk meg a határozatot, hogy megbízzuk az óvoda vezetésével egy évre. A 

közigazgatási hivatal jelezte, ha egy évre meghosszabbodik a megbízatása, a munkabérét 

akkor is a határozatba kell foglalni, s ezzel ki kell egészíteni a júliusi határozatot. A 

kiegészítés az úgy szólna, hogy Kesztölc Község Képviselőtestülete kiegészíti 83/2008.07.09. 

számú határozatát azzal, hogy az óvodavezető alapilletménye 190300 forint, vezetői pótléka 

46 ezer forint, összes illetménye 236300 forint.  

Gaál Lajos: Aki egyetért az előbb elhangzott javaslattal, kérem, kézemeléssel szavazzon! 

Köszönöm. Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

124/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc Község Képviselőtestülete kiegészíti 83/2008.(07.09.) számú határozatát azzal, hogy 

az óvodavezető alapilletménye 190300 forint, vezetői pótléka 46 ezer forint, összes illetménye 

236300 forint. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Bognárné: A Kmetth Sándorral kötöttek szerződés tárgyalásakor a többség támogatta,  hogy 

az ott lévő vízmosást, illetve Kesztölci pataknak az ő területére eső szakaszát rendbe tartsa, 

kitisztítsa és gyakorlatilag kezelje. Egy dolgot akar ott megakadályozni, azt, hogy a 

továbbiakban szemetet tároljanak. Ahhoz, hogy ezt a munkát megcsinálja, meg kellene őt 
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bízni. Gyakorlatban arról lenne szó, hogy ő kapna ott egy olyan kezelői jogot, ami egyrészt 

feljogosítja arra, hogy az ott keletkezett hulladékot elszállítsa, másrészt fellépjen azok ellen, 

akik ott szemetet akarnak ledobni. Erre kellene egy határozatba foglalt, hogy egy ilyen 

értelmű megbízást a Polgármester úr aláírhasson. Tehát legyen a kezében valami, hogy ő ott 

jogszerűen tevékenykedik. 

Vöröskői István: Az a vízmosás nem a Kesztölci patak, el van írva a térképeken, nem a 

Gerecse-Pilis Vízitársulat kezelésében lévő vízfolyásnak számít, tehát, mint vizitársulat nem 

vagyunk érdekeltek a témában, viszont annak érdekében, hogy ez rendezett legyen, javaslom, 

hogy a testület fogadja el ezt a felvetést. 

Gaál Lajos: Aki ott volt a bejáráson, az látta, hogy mennyi szemét volt, milyen elhanyagolt 

volt. Már elkezdte tisztítani. Felajánlása szerint a Hungaroringtől takarítaná ki a Telecom 

központig, s ezt már meg is kezdte. 

Nagy Péter: Amikor a bejárás volt, kerítés vagy sövény létrehozását is kezdeményezte azért, 

hogy ott ne tudjanak bejönni és szemetet lerakni. Ezzel a meghatalmazással, amit adunk neki, 

hogy a területet kezelje, felhatalmazzuk arra, hogy ott sövényt telepítsen és lezárja? 

Gaál Lajos: Igen. 

Nagy Péter: Az utat? Most kell ezt tisztázni! Ha jól emlékszem arról beszélt, hogy az út 

mellett ültet sövényt, hogy ne tudják behordani a szemetet. Az a lényeg, hogy a gyalogos 

kiránduló turistaforgalmat ne akadályozza. Azt is meg kell néznünk, hogy a sövény hova 

tehető konkrétan, mert a végén a sövény marad.  

Gaál Lajos: Az önkormányzat tulajdonjogát megtartja.  

Bognárné: A vízmosás nem forgalomképes. 

Nagy Péter: Marad a tulajdonunkban, a sövény esztétikailag nem csúnya ott, de tisztázzuk: 

arra hatalmazzuk föl, hogy egy sövényt telepítsen, azt gondozza, fenntartsa, azzal együtt, 

hogy a terület nem az ő tulajdonába megy át. Úgy emlékszem, fatelepítésről is beszélt. Fákat 

is telepíthet? Ha a terület kezelője lesz, meg kell határozni a terület pontos méretét, melyik az 

a terület, és akkor a, teszem azt, a parlagfű szempontjából is ő a kezelője. 

Vöröskői István: Bele kell tenni, hogy a föld tulajdonosára háruló kötelezettségeket is 

átvállalja. 

Gaál Lajos: Aki egyetért az előterjesztéssel és az előbbi kiegészítésekkel, hogy a tulajdonjog 

megtartása mellett a kezeléssel megbízzuk Kmetth Sándort, kérem, kézemeléssel jelezze! 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal a következő határozatot fogadta 

el: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

125/2008.(XI.26.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy Kmetth Sándorral 

kössön megállapodást, melynek tartalma a következő: 

1. Az önkormányzat megbízza Kmetth Sándort a kesztölci 1298 hrsz.-ú, térképen 

„Kesztölci patak” elnevezésű ingatlan, és a kesztölci  0132/1 hrsz.-ú (külterületi) 

4,4105 m
2
 területű vízmosás területéből a megbízás mellékletét képező térképen jelölt 

terület kezelésével. 

2. A megbízás magába foglalja a terület tisztán tartását, a jelenleg ott lévő hulladékot 

elszállítását, jövőbeli megóvását. A térképen jelölt területre sövény telepíthető.  

3. A kezelői megbízás nem biztosít kizárólagos használatot, a település lakossága a 

környezet megóvása mellett szabadon használhatja azt.   

4. A megbízás határozatlan időre szól, visszavonása a Ptk. szabályai szerint lehetséges.  

5. Megbízott a föld tulajdonosára háruló kötelezettségeket is átvállalja. 

 

Határidő: szerződéskötéstől folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 
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Gaál Lajos: Következő napirendünk, az óvodai játszótér pályázata, melynél csak akkor 

indulhatunk, ha kinyilvánítja a testület, hogy mindenki által látogatható közjátszótér. Tehát 

csak annyit kell megszavaznunk, hogy hozzájárulunk ahhoz, hogy használhassák a játszóteret.  

Makovics Zoltán: Igen, tehát akkor ez úgy is nézne ki, hogy akkor leválasztanánk az 

óvodától, és akkor a délutáni időszakban ez nyitva lenne? 

Gaál Lajos: Nem. Abban az időszakban, amikor az óvoda nyitva van, és a gyerekeket nem 

zavarja, be lehet menni. Van egy közmunkásunk az óvodában, amennyiben ez nyerne, 

valamilyen összeg fejében felügyelné. Amikor sötétedés van, bezárja a kapukat, és eljön haza. 

Van-e valakinek ezzel kapcsolatban? Nincs?  

Aki egyetért ezzel az előterjesztéssel, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

126/2008.(XI.26.) számú határozata 

 

Kesztölc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete határozatot hoz arról, hogy a 

„Földmûvelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter 135/2008. (X. 18.) FVM rendelete az 

Európai Mezõgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a falumegújításra és -fejlesztésre 

igénybe vehetõ támogatások részletes feltételeirõl” szóló rendeletnek megfelelően 

pályázatot nyújt be a 1304/3 helyrajzi számú ingatlanon, az EU szabványoknak 

megfelelő játszóterek kialakítására illetve szabványosítására. 

Egyben felkéri a Polgármestert a projekttel kapcsolatos szerződések megkötésére és a 

fejlesztés előrehaladásáról való beszámolásra. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos: A következő időszakban számtalan esemény lesz a településen, minden 

képviselőnek kiküldöm írásban programot. 

Kochnyák Sándor: Szeretném tájékoztatni a testületet, hogy a Bursa Hungarica 

ösztöndíjpályázat elbírálása megtörtént. 14 pályázó jelentkezett a pályázatra. Név nélkül el 

szeretném mondani, hogy 4 fő kapott 5000 forintot, 1 fő kapott 4500, 1 fő 4000, 4 fő 3500, 1 

fő 3000, és 3 fő 2000 Ft támogatásban részesül. Ezek között van 3 végzős, részükre 5 hónapig 

kell folyósítani csak az ösztöndíjat, a többi pályázó részére 10 hónapon keresztül kapják, 

természetesen.  

Vöröskői István: Kaptunk egy körlevelet, ami Jozef Srobar  plébános úr kesztölci 

tevékenységéről szól. Én a magam részéről azt javasolnám, hogy ha valamiféle emléket 

szeretnénk állítani a plébános úr tevékenységének, akkor azt tegye meg a helyi kisebbségi 

önkormányzat az önkormányzatunk anyagi támogatásával. Tehát az emlék felállítása a 

kisebbségi önkormányzat feladata legyen, ha ők ezt vállalják, az ezzel kapcsolatos anyagi 

kiadásokat pedig az önkormányzat vállalja magára. 

Gaál Lajos: Köszönöm szépen! Támogatom a javaslatot. Kinek van hozzáfűznivalója?  

Kochnyák Sándor: A Szlovák Önkormányzat is támogatja. Ha bárki ebben a kérdésben lépni 

akar, támogassuk anyagilag is. Nem azt mondtam, hogy egy 6 méteres bronz szobrot, de 

például emléktábla formában. 

Nagy Péter: Akár valami közterület elnevezése lehet. 

Gaál Lajos: Jó. Köszönöm szépen!  

Aki egyetért a kiegészített javaslattal, kérem, kézemeléssel szavazzon! Köszönöm. 

Tartózkodott ellene?  

Megállapítom, hogy a testület 8  igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Képviselő-testületének 

127/2008.(XI.26.) számú határozata 

 

Kesztölc Községi Képviselő-testülete 

anyagi támogatásának felajánlásával 

felkéri a Kesztölci Szlovák Önkormányzatot, 

hogy foglalkozzon Jozef Srobar volt kesztölci  plébános úr 

tevékenységének méltó megőrzésével. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szívek Péter: A Bánk Bán utcai beadvány mellett kaptunk egy e-mailt a följáróval 

kapcsolatban. Azzal semmi különös, ugyanez a felállás, ami maradt is?  

Gaál Lajos: Én csak annyit fűznék hozzá, hogy mi felajánlottunk egy megvalósítható 

alternatívát. Akkor még annyit, hogy voltam az I. fokú építéshatóságnál, ahol a 

használatbavételi engedélyt kiadták, ahol a következő tájékoztatást kaptam: azért írták be a 

Bánk Bán utcát kijáratnak, mert nevesítetlen útra nem adhatnak használatbavételi engedélyt.. 

Amit a Településfejlesztési Bizottság javasolt, hogy a szerviz útnak használható nevesítetlen 

útra tegye a kijáratát, ez a dorogiaknak is a véleménye.  

Megköszönöm mindenkinek a részvételét, az ülést bezárom. 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

Polgármester        jegyző 

 

 

 

 

 

Hitelesítő: 

 

 

 

Vöröskői István 


